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Distriktsrådsmöte nr 2  

Tid 2019-11-06, kl 1800-2030 

Plats Kronans Företagscenter, Färgaregatan 8, Alingsås 

 

 

Närvarande: Ej närvarande 

Jerry Brattåsen, DG Christer Liljenberg, IPDG 

Ulla-Britt Andreasson, DGE Kadir Meral, AG Region 3 

Jeanette Gynning, DS/Web Christer Wecke, DITS 

Mikael Burman, DSM  

Lena Liljenhed Ekman, DGN/PR  

Leif Jonsson, Medlmsutv.  

Conny Leinstedt, AG Region 1 

Per Frykner, AG Region 2 

Irene Josefsson, AG Region 4 

Anette Johansson, AG Region 5 

Marie-Louise Simann, AG Region 6 

Margareta Carlsson Lundin, Finanskommittén 

Eva Persson, RU 

Henrik Frössling, TRF 

Ulf Andersson, DITS/Lagråd 

Erik Nilsson, RFE 

Britt Lindau, Läkarbanken 

Thomas Olsson, DGNN 

Emmy Hall (med på telefon)  

 

 

 

1. Jerry Brattåsen hälsar alla välkomna till Alingsås.  

 

2. Föregående mötesanteckningar finns på ClubAdmin 

 

3. DG Jerry Brattåsen 

 43 av 59 klubbar är besökta, trevligt när AG är med. 

 Klubbarna kan delas upp i: Fungerande, Lite problem och Stora problem där de 

sistnämnda kan behöva göra en Club Visioning. 

 Kan morgonmöte vara ett bättre alternativ för yrkesverksamma? 

 PETS och DG-skiftet har ett minusresultat på 3000 kr 

 Konferens, minusresultat 

 Rotaract, kurs i hållbart ledarskap. 

 RLI startar lördag 9/11 med 20 deltagare 
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4. Medlemsutveckling – Hur får vi en aktiv klubb? 

 RLI, Ny i Rotary, Club Visioning 

 Är det för många klubbar med för få medlemmar? 

 Distriktet måste bli bättre på att hjälpa till 

 AG måste få mandat att hjälpa till, slå ihop och lägga ner. 

 När pikade vi? Vad hände? 

 En kommitté bör tillsättas för medlemsutveckling 

 Föredragen försämras vid låg närvaro 

 Förändringar i kulturen, behov av samhällsanalys 

 Intervjuer, ”Varför lämnade du Rotary?” 

 Nytt format för hela Rotary, anpassa till nutiden, digitalt format 

 Ta bort övre åldersgränsen i Rotaract 

 Utbyte med andra distrikt, hur gör andra? 

 Ej pekfingret 

 Viktigt att vara positiv 

 Beskrivning vad AG ska göra behövs, forma en grund. 

 

5. Summering Distriktskonferensen 

 173 deltagare dag, 87 deltagare kväll och 55 deltagare på årsmötet 

 Erfarenheterna från distriktskonferensen förmedlas till nästa års arrangör. 

 77 svar på utvärderingen 

 Rutiner saknas på hur konferensen ska göras 

 Viktigt med tydlighet – dokumentera. 

 Konferensen uppfattas mer som en klubbfunktionskonferens istället för 

medlemskonferens. 

 

6. Medlemsutveckling  

RLI  

3 moduler med inriktning medlemskap, service och nätverk.  

Delar med sig av erfarenhet. 15 deltagare på modul 1 den 9/11. 

Ny i Rotary – Uddevalla den 27/11, fler deltagare behövs. 

- Gemensam aktion för att uppnå tillväxt 

- Gå ut till företag, presentera Rotaryklubbar 

- Analys, olika förutsättningar på olika orter 

Club Visioning 

- Det behövs fler facilatorer för Club Visioning 

- Vitalisera klubben genom att få hjälp av facilatorer 

- Facilatorutbildning för AG 

- Lathundar behövs 

 

 

7. PR/Info - Båtmässan 



DISTRIKTSRÅD 2019-2020 

Mötesanteckningar 2019-11-06 

3 

 
 

 

 Presidenter är viktiga 

 Var positiv 

 Aktiviteter 

 PETS ska vara positivt 

 Båtmässan 

 Bra engagemang från klubbarna. Shelterbox och tandborsprojekt finns med. Alla dagar är 

fullbokade. 

 Sprid på sociala medel! 

 Måndag är Rotarydagen 

 Hittills har vi fått in 8000 kr 

 Ulf ser till att det kommer ut till hela landet. 

 Ev har vi en accessjolle med hela veckan 

 

8. RFE 

 2019-2020, 4 resor/ 46 deltagare varav 28 är rotarianer. 

 Resenärerna är positiva  

 41% är pensionärer 

 Kommittén består idag av 5 personer, behöver ha nya då 2 ska avgå. 

 

9. Rotaract 

 After work i Trollhjättan i samband med Distriktskonferensen attraherade ca 15 

ungdomar varav 6 st från Rotaract Poseidon 

 Distriktet arbetar för att klubbarna i Trollhättan och Borås ska återuppstå bl.a genom att 

samverka med högskolorna och studentföreningarna. 

 Rotaract arbetar med att öka antalet medlemmar bl.a genom en ny ledarutbildning 

framtagen tillsammans med Göteborg City och med ett ekonomiskt bidrag från Distriktet. 

 

10. TRF 

 Inbetalningarna till årliga fonden minskar då klubbarna väljer att skänka medel till andra 

åtgärder. 

 Önskvärt med mer fokus på Rotaryprojektens betydelse för klubbarnas utveckling 

 Ge konkreta exempel på projekt som entusiasmerar klubbarna att samarbeta 

 

11. Året teman – Hur kan synas mer? 10 min grupparbete 

 Ett lokalt serviceprojekt - en städdag som samordnas på samma dag i hela distriktet, t.ex 

städning av stränder. Klubben kan sedan avsluta med en AW.  

 Större seminarium typ AI 

 Samverka och synas med andra organisationer. 

 Synas med skyltar, bjud in företag, ta båten till Rotary 

 

 

12. Övrigt 

Tillägg från DS,  
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 Vid utskick till t.ex presidenter – skicka i pdf-format, cc till AG  

 Skicka in rapporter till distriktsråden i tid!  

 

 

 

13. Nästa möte 

14 januari 2020, kl. 18-20:30 

 

14. Mötet avslutas 

 

 

 

 

 

 

Jeanette Gynning   Jerry Brattåsen 
Distriktssekreterare   Distriktsguvernör 


